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UNIQUE

UNIQUE 系列以其精致设计和对细节的高度关注，为各类办公和会议空间带来独特的价

值体验。其真实的设计语言和功能性结构，完美地融合了空间美学与功能体验的期望。

无论是独立办公室、开放式办公区、小型洽谈区还是大型会议空间，UNIQUE 都能提供

灵活的布局设计方案。从单个工作位到多功能组合工作站，其多样化配置适应于不同工

作环境的需求。UNIQUE 系列与储物空间的完美结合，为工作场所提供全面的解决方

案，为员工创造既舒适又高效的工作环境。

With its exquisite design and attention to detail, the UNIQUE series brings 
exceptional value to various office and meeting spaces.  Its authentic design 
language and functional structure perfectly blend aesthetics with practical 
expectations.  Whether for private offices, open workspaces, small meeting areas, or 
large conference rooms, UNIQUE offers flexible layout solutions.  From single bench 
to multifunctional modular workstations, its diverse configurations are adapted to 
different workplace needs.  The integration of UNIQUE series with storage systems 
provides a comprehensive solution for workplaces, creating a comfortable and 
efficient working environment for employees.

Desks & Tables system

PRODUCTS:
UNIQUE workstation [Advanced version]

CUBE pedestal

办公桌
Desk

工作位
Workstation

会议桌
Meeting table
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在更简约的秩序中寻找多样的层次

contents 目录

UNIQUE workstation

UNIQUE workstation

UNIQUE meeting

ACE cabinet

UNIQUE meeting

CUBE cabinet

CUBE cabinet

CUBE pedestal

UNIQUE workstation

UNIQUE workstation
UNIQUE executive

ACE cabinet

FOLLOW caddy

UNIQUE executive / desk / workstation / meeting
行政班台 / 办公桌 / 工作位 / 会议桌

ACE pedestal / mobile / cabinet
活动柜桶 / 活动侧柜 / 双掩门柜&空格柜

P04 / P10 / P14/ P28

P40

FOLLOW caddy
活动储物柜 P48

CUBE pedestal / cabinet 
活动柜桶 / 双掩门柜 P44



PRODUCTS:
UNIQUE executive [Advanced version], BUTTERFLY sofa, KONTEA chair

0504

经典延续，诠释简约奢华

UNIQUE
executive

行政班台



理性而低调，回归空间的本质之美

PRODUCTS:
UNIQUE executive [Basic version], ACE cabinet, LEOPARD chair

0706

UNIQUE executive

The UNIQUE executive desk embodies a minimalist linear 
design concept, making it a rational and understated executive 
desk.  It perfectly showcases the simplicity and refinement of 
modern office furniture, combining minimalism with extraordinary 
elegance.  The straight lines of the side cabinet further enhance 
the desk's modern aesthetic, making the main desk appear more 
open and streamlined.

UNIQUE executive 班台融入了极简的线性设计理念，是一款理性

而低调的行政办公桌。它将现代办公家具的简约与精致完美展现，

虽简约却不失非凡气度。侧柜的直线条设计进一步强化了整体的现

代感，使主桌显得更加开阔和利落。



The executive desk is composed of a main desk with a 
four-leg frame and a supporting side cabinet. One side of the 
main desk features a shortened leg that is mounted on and 
f ixed to  the  s ide  cab inet ,  ensur ing  i ts  s tab i l i t y.  To 
accommodate different spatial needs and usage habits, two 
assembly options have been designed: Option A has the desk 
flush with the side cabinet, suitable for compact layouts; 
Option B shifts the main desk outward by 200mm in length, 
providing a more spacious working area.

班台由四腿结构的主桌与支撑侧柜相结合而成。主桌一侧的截

短桌腿架设在侧柜上并固定，确保其稳固性。为适应不同空间

需求和使用习惯，设计了两种组装方式：图 A 为桌板与侧柜齐

平，适合紧凑型布局；图 B 则为主桌长度方向外移 200mm 的

设计，提供更宽敞的工作空间。

班台结构
Desk Structure

0908

UNIQUE executive

[A]

[B]

从支撑侧柜底部引出的电缆，经过侧柜内部，穿过顶板的出线孔，再延伸至主桌的台底线

槽。在线槽内可放置插线板以便于连接，而桌面的出线盒则方便引出所需电缆。这种隐藏式

布线方式既整洁有序，又兼顾美观。铝合金材质的圆形出线盒外观大方，保持了整体设计的

简约风格。

The cables from the bottom of the supporting side cabinet pass through the interior of the 
cabinet, go through the outlet grommet at the top, and then extend to the cable tray 
under the main desk. Power strip can be placed inside the cable tray for easy 
connections, while the cable outlet on the desktop facilitates the extraction of the required 
cables. This hidden wiring method is both tidy and aesthetically pleasing. The aluminum 
circular cable grommet has an elegant appearance, maintaining the overall minimalist 
design.

Cable management
走线管理

ACE cabinet
文件柜

Basic version
基础版

Advanced version
高级版

圆形出线盒
Circular cable grommet

支撑侧柜
Supporting side cabinet

板式/钢制前挡板
Modesty panel MFC or steel

台底线槽
Cable tray

喷粉固定桌腿
Fixed leg powder-coated

电镀可调桌腿
Adjustable leg in chrome



PRODUCTS:
UNIQUE desk [Advanced version], ACE mobile, BUTTERFLY sofa, TULIP chair

1110

舒适工作，享受高效办公生活

U18 fly-by screen
悬挂式桌屏

UNIQUE
desk

办公桌



PRODUCTS:
UNIQUE desk [Basic version], CUBE pedestal,  CUBE cabinet, ARICO chair

1312

UNIQUE 是一款四腿结构的矩形办公桌，巧妙融合了纤细桌腿与精巧的钢架设计，体

现了现代办公的优雅与实用性。独立使用时，它可以与活动侧柜和推柜桶搭配，扩展

储物空间；而背柜组合则能够将其打造为一个完整的办公室家具系统。活动侧柜的灵

活设计允许根据平面规划自由摆放，轻松适应各种空间大小和布局需求。

UNIQUE is a four-legged rectangular desk that seamlessly combines slender legs 
with a delicate steel frame design, reflecting the elegance and practicality of modern 
office furniture.  When used independently, it can be matched with mobile side 
cabinets and pedestals to expand storage space.  Additionally, the back cabinet can 
transform it into a complete office furniture system.  The flexible design of the side 
cabinets allows for free placement according to the plan, easily adapting to various 
space sizes and layout requirements.

无极调节高度的桌腿设计允许桌面在 12 厘米范围内自由调节，以适

应不同身高的用户，带来更为舒适的使用体验。

The infinitely height-adjustable leg design allows the desktop to be 
smoothly adjusted within a 12cm range, adapting to users of 
various heights and providing a more comfortable experience.

ACE mobile
活动侧柜

ACE cabinet
双掩门柜

Advanced version
高级版

UNIQUE desk



PRODUCTS:
UNIQUE workstation [Advanced version], ACE pedestal,  ACE cabinet, TENSA chair

1514

形式隐逸功能，精妙设计之中

UNIQUE
workstation

工作位



PRODUCTS:
UNIQUE workstation [Advanced version], CUBE pedestal, CUBE cabinet

TALK.ROOM Solo & Solo.Plus booth
TENSA chair, TULIP chair, BRANCH sofa

UNIQUE workstation

1716

经典传承于新型办公文化中



1918

增连工作位

工作位系列的台架结构设计具有增连功能，可以在现有工作站

的基础上根据需求添加桌架。这不仅有效扩展了办公区域，还

确保了整体外观的统一与协调。

The bench structure of the workstation features an extension 
design that allows for the addition of frames based on 
specific needs. This flexibility not only effectively expands the 
off ice area but also ensures a cohesive and unif ied 
appearance.

Extended Workstation

UNIQUE 在桌腿结构上提供两种款式，以满足不同品质需求的客户。高级版配备可调

节桌腿，表面采用高光电镀处理；基础版则是固定桌腿，表面为喷粉效果。这两种选

择能够完美契合不同的空间风格与装饰需求，轻松适应不同的办公环境。桌架整体设

计采用拼接结构支撑钢梁，无焊点安装连接，实现快速安装整合；横梁和纵梁的钢管

壁厚均为 2.0mm。

UNIQUE offers two types of leg structures to meet the diverse quality requirements 
of customers.  The advanced version features adjustable legs with a high-gloss 
chromed finish, while the basic version has fixed legs with a powder-coated surface.  
Both options perfectly complement various space styles and decoration needs, 
easily adapting to different office environments.  The frame is designed with a 
modular assembly structure supporting steel beams, featuring no solder joint 
installation connections for rapid assembly and integration.  The steel tube wall 
thickness of the beam and longitudinal beam is 2.0mm.

UNIQUE workstation

喷粉固定桌腿
Fixed leg powder-coated

电镀可调桌腿
Adjustable leg in chrome

Advanced version
高级版

Basic version
基础版
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两款产品采用了无可视横梁的巧妙设计，通过桌腿与弯梁以 45°的角度连接，使得弯梁和纵梁向内收缩

了 200mm，这种独特的结构设计不仅在视觉上“隐蔽”了桌架横梁，还为腿部提供充足的活动空间。

外观简约而精致，内部结构稳固且功能强大。桌腿经过精湛的工艺加工，顶部封盖与桌腿采用相同材

质，使整体产品更显高级气质。

Both products feature a clever design with invisible cross beams, achieved through a 45° connection 
between the legs and curved beams, resulting in the beams and longitudinal beams retracting 
inward by 200mm. This unique structural design not only visually "concealed" the beams of desk 
frame but also provides ample legroom. The appearance is minimalist yet refined, with a sturdy and 
highly functional internal structure. The legs are crafted with exquisite craftsmanship, and leg top 
cover is made of the same material as the legs, enhancing the entire product’s sense of luxury.

从地面直接引出线缆，经由上线槽立柱通向台底线槽，完成强弱电电路系统的布线。这种整洁有序

的走线方式显著提升了工作空间的便捷性和美观度。

Cables are routed directly from the ground, passing through vertical cable channel to the cable 
tray, completing the wiring of the electrical circuit system. This tidy and organized method of 
cable management significantly enhances the convenience and aesthetics of the workspace.

Cable management
走线管理

通过滑动梁和锁止装置实现。按下桌板抽拉止推器，轻松拉动桌板向外移动，方便接入电源连接；

使用完毕后将桌板推回原位，操作简单实用。

Achieved through sliding beams and a locking device. Press the positioning bracket to easily pull 
the desktop outward, facilitating convenient access for power connection management. After use, 
push the desktop back to its original position for simple and practical operation.

Desktop Sliding Feature
桌板抽拉功能

2 2

2

2

1

1

3

3

4

5

6

6

UNIQUE workstation

U25桌屏
U25 screen

4

U18桌屏
U18 screen

5

台底线槽
Cable tray

1

桌板止推器
Positioning bracket

2

上线槽立柱
Cable channel

3 玻璃桌屏
Glass screen

6

Advanced version
高级版

Basic version
基础版
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PRODUCTS:
UNIQUE workstation [Basic version], ACE pedestal, TENSA chair, KAYAK chair

UNIQUE workstation

以体验为导向，探索内在价值
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PRODUCTS:
UNIQUE workstation [Basic version], EVER pedestal, ACE cabinet
TALK.ROOM Solo.Plus & Duo.Pro booth, TENSA chair

UNIQUE workstation

实用与简约的完美交融点



为迎合多样化的办公方式和空间设计，UNIQUE 系列可定

制 120°异形工作位，个性化的组合形式扩展了个人操作空

间，同时促进员工之间交流协作的紧密与效能。

To meet diverse office workstyles and spatial design 
needs, the UNIQUE series offers customized 120° shaped 
workstations. These personalized configurations expand 
individual workspace options while fostering collaboration 
and efficiency among employees.

2726

UNIQUE workstation

灵感交汇，无界沟通
PRODUCTS:

UNIQUE workstation [Advanced version], FOLLOW caddy, FOLIO cabinet
TALK.ROOM Solo booth, LEOPARD chair, BRANCH sofa



PRODUCTS:
UNIQUE meeting [Advanced version]

KONTEA chair

2928

无与伦比的卓越会议体验

UNIQUE
meeting

会议桌



PRODUCTS:
UNIQUE meeting [Advanced version], SOLAR.X chair

3130

UNIQUE meeting

会议室是办公场所中不可或缺的空间构成，会议桌作为其重要组成部分，为员工提供了交流、互动和协

作的场地。UNIQUE 系列的会议桌外观经典且优雅，四腿结构的台架配备上线槽支撑立柱，确保稳固舒

适，为员工创造轻松宜人的会议环境。精心设计的细节和高质量的材料，使得每一次会议都充满高效、

舒适和专业感。

The conference room is an indispensable part of office spaces, providing employees with a place for 
communication, interaction, and collaboration.  UNIQUE series of meeting tables features a classic 
and elegant design.  Supported by a four-leg structure with cable channel, the tables ensure stability 
and comfort, creating a relaxed and pleasant environment for meetings.  Meticulous design details 
and high-quality materials guarantee that every meeting is efficient, comfortable, and professional.

颜而有型，实亦有质

Advanced version
高级版



PRODUCTS:
UNIQUE meeting [Advanced version], UNIQUE workstation, Kuad chair, Kimera chair, TENSA chair

3332

UNIQUE meeting

呈现经典延续，时尚简约之境



UNIQUE meeting

3534

PRODUCTS:
UNIQUE meeting [Basic version], KALEA chair

PRODUCTS:
UNIQUE meeting [Advanced version], TENSA chair

转变视角，点燃突破性思维
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UNIQUE meeting

UNIQUE 会议桌可根据空间大小选择单体或组合形式。通过增连桌架可延展出不同规格尺寸的会议桌，满足

多种规模的会议需求。多样化的桌板材质和颜色选择，与各种设计风格的会议空间完美搭配，为会议环境增

添丰富的个性化风采。

UNIQUE meeting tables offer options for single units or combined configurations based on space 
requirements.  Utilizing additional connecting frames, tables of various sizes can be seamlessly extended 
to accommodate meetings of different scales.  A variety of tabletop material and color choices 
complement various design styles of conference spaces, enhancing the environment with a rich sense of 
personalized style.

Versatile Combination
多样组合

UNIQUE 系列的会议桌在布线方面表现出色，台架中间的上线槽立柱能够有效容纳大量电缆。各式桌面

线盒供您选择，小型洽谈桌可选配单翻盖线盒，大型多人会议桌则可选择双翻盖线盒。此外，还提供翻

盖式集成线盒，内含满足会议需求的 HDMI 高清接口和 USB 充电接口等插座模块。

UNIQUE meeting tables excel in cable management, with the central cable channel efficiently 
accommodating a large quantity of cables. Various styles of cable boxes are available; small meeting 
tables can be equipped with single flip-top cable boxes, while large multi-person conference tables 
can choose double flip-top cable boxes. In addition, integrated flip-top cable boxes are offered, which 
contains socket modules such as HDMI HD interface and USB charging ports for meeting needs.

Cable Management
走线管理

Advanced version
高级版

Basic version
基础版

喷粉固定桌腿
Fixed leg powder-coated

电镀可调桌腿
Adjustable leg in chrome
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UNIQUE meeting

不可或缺的会议空间，思想交流的最佳平台

PRODUCTS:
UNIQUE meeting [Basic version], ACE cabinet, KAMEO chair

PRODUCTS:
UNIQUE meeting [Advanced version], TENSA chair



ACE
storage

储物柜

ACE 储物柜系列可与工作站系统兼容，功能性存储轻松满足各种办公储物需求。其木制外观具有特有的质

感，带来与传统的钢制柜不同的装饰效果和触感体验，呈现出更温暖自然的氛围。简约一体化设计，流畅

明快的线条构成平滑的几何体块，能融入各种风格的办公空间。除了作为空间分隔和规划，也是公共存储

区和私人办公室的理想选择。

The ACE storage series is compatible with workstation systems, providing functional storage that 
effortlessly meets various office storage needs. Its wooden exterior features a unique texture, bringing 
a different decorative effect and tactile experience compared to traditional steel cabinets, presenting a 
warmer and more natural atmosphere. With its simple integrated design and smooth, streamlined lines 
forming sleek geometric blocks, it seamlessly integrates into various styles of office spaces. Besides 
serving as space dividers and planners, it is also an ideal choice for both public storage areas and 
private offices.

ACE cabinet

ACE cabinet

ACE cabinet

ACE pedestal

ACE mobile

ACE mobile

ACE pedestal

协调工作空间以获得最佳工作效率

4140
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PRODUCTS:
ACE cabinet, ACE pedestal, UNIQUE workstation [Advanced version], TENSA chair

ACE storage

4342

整洁有序的办公空间，源于工作与存储的完美结合



CUBE
storage

储物柜

4544

格调非凡 - 工作空间的时尚焦点

CUBE cabinet

CUBE pedestal
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CUBE 系列产品设计典雅奢华，外观独具匠心，为工作空间注入非凡的格调。其独特的现代美学设计体现

在 45°斜切边的板件接缝，强调出柜体线条与设计感，黑色线条与白色面板完美结合，呈现出立体感十足

的轮廓。精致的黑色窄边拉手与线条轮廓相得益彰，形成和谐统一的外观风格。即使在开放式办公空间

中，它也能有效划分空间，同时提供系统化的功能存储。

The CUBE series features an elegant and luxurious design, with a uniquely crafted appearance that 
brings exceptional style to workspaces. Its distinctive modern aesthetic is highlighted by 45-degree 
beveled edge of the panel seams, emphasizing the cabinet's lines and design sensibility. The seamless 
integration of black and white elements creates a fully dimensional profile. Delicate black narrow 
handles complement the linear contours, achieving a harmoniously unified visual style. Even in open 
office spaces, it effectively divides areas while providing systematic storage functionality.

CUBE storage

释放视觉魅力，焕发时尚简约之境



follow
caddy

活动储物柜

FOLLOW 活动储物柜采用铰链式单掩门设计，门板配备钢制置物架，轻松收纳各类小物件，内

部空间可放置办公用品、生活用品、文件资料等。底部装有万向轮，增加柜体的灵活性，随时随

地移动存储。柜顶板可选配布饰座垫，也可作为临时休憩点使用。无论是用于办公区、会议室，

还是书房、客厅等不同场所，它都能发挥出实用性和装饰性。其小巧的设计不占用过多空间，营

造出更加舒适、整洁有序的生活和工作环境。

The FOLLOW caddy features a hinged swing door design with steel shelving for easy storage 
of various small items. The interior space accommodates office supplies, daily essentials, and 
documents. Equipped with swivel castors at the bottom, it enhances mobility for flexible 
storage anywhere. The top is optionally available with a fabric seat cushion, used as a 
temporary rest spot. Whether used in offices, meeting areas, or different spaces like studies 
and living rooms, it combines practicality with decorative appeal. Its compact design 
minimizes space usage, creating a more comfortable, tidy, and organized living and working 
environment.

4948

灵活便捷的个人助手



ACE pedestal ACE mobile

ACE storage

OVERVIEW

配置 三抽（1文具抽1小抽1大抽） H750配有1件层板
[1] 文具抽；[2] 小&大抽屉 H1100配有2件层板

[1] pencil drawer; [2] box-drawer & file-drawer H1100 incl. 2-shelf
Configuration 3-drawer (P/B/F) H750 incl. 1-shelf

大抽屉可挂快劳夹 每个掩门配有1件层板

配置 三抽（2小1大） 两抽（1小1大）+ [a] 两掩门 / [b] 三掩门
小抽屉配有笔盒和插板各1件 小抽屉配有笔盒和插板各1件；大抽屉可挂快劳夹

file-drawer with a hanging file rack with a hanging file rack; each hinged door includes 1-shelf

Configuration 3-drawer (B/B/F) 2-drawer (B/F) + [a] 2 doors / [b] 3 doors
box-drawer has 1 pencil tray & 1 insert board box-drawer has 1 pencil tray & 1 insert board; file-drawer 

H1800配有4件层板 配有1件层板

H750配有1件层板 上开放式空格柜H350
H1100配有2件层板 下双掩门柜H750

H1800 incl. 4-shelf incl. 1-shelf

H750 incl. 1-shelf upper open shelf H350
H1100 incl. 2-shelf lower folding door cabinet H750

Specification [b] W1600xD500xH600
规格 W382xD550xH600 [a] W1200xD500xH600

Main material MFC carcass MFC carcass and shelf
主要材质 MFC柜体 MFC柜体和层板

Other material black steel drawer inner D460 black steel drawer inner D460
其他材料应用 黑色钢制抽屉内胆D460 黑色钢制抽屉内胆D460

Hardware fitting 18" drawer runner 18" drawer runner; doors with damping hinges
五金配件 抽屉配备18寸三节导轨 抽屉配备18寸三节导轨；掩门采用阻尼铰链

Handle straight edge metal handle L150 straight edge metal handle L150
拉手 直边款金属拉手L150 直边款金属拉手L150

Locking normal lock normal lock (for drawer only)
锁具 常规锁具 常规锁具（仅抽屉配备）

Cabinet foot universal wheels universal wheels
柜脚 万向轮 万向轮

Specification W900xD450xH750, H1100W430xD700xH613
规格 W430xD600xH613 W800xD450xH750, H1100

Main material MFC carcass
主要材质 MFC柜体

MFC carcass
MFC柜体

Other material [1] black plastic tray D392; [2] white wooden drawer D443 steel shelf
其他材料应用 [1] 黑色塑料笔盘D392；[2] 白色木质抽盒D443 钢制层板

Hardware fitting [1] 12" drawer slide; [2] 18" concealed damping runner doors with vertical locking rod & 110° opening angle hinges
五金配件 [1] 配备12寸滑轨；[2] 配备18寸托底阻尼导轨 掩门配备天地锁杆，采用110°开启角度的铰链

Handle long strip metal handle L200 long strip metal handle L200
拉手 长条型金属拉手L200 长条型金属拉手L200

Locking
锁具

normal lock
常规锁具

normal lock
常规锁具-

Cabinet foot universal wheels adjustable leveling feet
柜脚 万向轮 可调地脚

单掩门
门板内侧含2个托架

door inside has 2 brackets
single swing door

*含座垫总高  total height with seat cushion
W430xD600xH525 (H558*)

MFC carcass
MFC柜体

steel bracket
钢制托架

doors with damping hinges
掩门采用阻尼铰链

straight edge metal handle L150
直边款金属拉手L150

castors with front brake H75
万向轮（前轮带刹车）H75

Optional item
附加选项 - -

*fabric upholstered cushion
*布饰软包座垫

W800xD450xH1100, W900xD450xH1100W900xD450xH750, H1100, H1800
W800xD450xH750, H1100, H1800 W700xD450xH1100, W750xD450xH1100

MFC carcass and shelf MFC carcass and shelf
MFC柜体和层板 MFC柜体和层板

- -

doors with vertical locking rod & damping hinges
掩门配备天地锁杆，采用阻尼铰链

doors with vertical locking rod & damping hinges
掩门配备天地锁杆，采用阻尼铰链

straight edge metal handle L150 straight edge metal handle L150
直边款金属拉手L150 直边款金属拉手L150

normal lock
常规锁具

normal lock
常规锁具

adjustable leveling feet adjustable leveling feet
可调地脚 可调地脚

Variety Mobile pedestal Mobile side cabinet
种类 活动柜桶 活动侧柜

CUBE pedestal CUBE cabinet

CUBE storage

Variety Mobile pedestal Folding door cabinet
种类 活动柜桶 双掩门柜

FOLLOW caddy

FOLLOW caddy

Mobile caddy
活动储物柜

ACE cabinet ACE cabinet

Folding door cabinet Combined cabinet
双掩门柜 组合柜

H600

H600

H750
H1100

H1100

H613 H613

H1100

H750

H525（H558*）

H1100

H1800

H600

D550

D500

D450

D450

D450

D600

D600 D700

W382

W1200

W800/900 W800/900

W430 W430

W800/900

W430

W800/900

W700/750 W800/900

W800/900

W1600

活动柜桶ACE pedestal

活动侧柜ACE mobile

双掩门柜ACE cabinet

组合柜ACE cabinet

活动柜桶CUBE pedestal

活动储物柜FOLLOW caddy

双掩门柜CUBE cabinet
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